
 

 

 

 כ ל   -פ ר ט י  
 2מס'  ועדת תחבורה ובטיחות בדרכים -מישיבת  

 13.4.22שהתכנסה ביום רביעי,  

 , צהריים(16:00)שעה 

 (zoomתוכנת ה-ביאליק )משרד מהנדס העיר-, קריית16ירושלים -משרדי העירייה, רח' שד'

 :  ו ח כ נ

  יו"ר הועדה לבטיחות בדרכים  –דר' רויטל שורץ סבירסקי 

  מהנדס העיר  –מר איגור שימנוביץ 

  פיקוח עירוני, מנהל אגף –מר שלום לוינזון 

  חבר ועדה, מנהל מטה נגישות ובטיחות בדרכים –מר שמחה בר 

  מנהל אגף לוגיסטיקה –מר עופר אלביליה 

  חבר ועדה  –מר מיקי קמני 

  חבר ועדה –מר אבי נוימק 

  חבר ועדה  –מר חיים אוחנה 
 

 

 סבירסקי  יו"ר הועדה ומשנה לראש העיר: –ה"ה דר' רויטל שורץ 

 " ערב טוב לכולם, מתכבדת לפתוח את ישיבת ועדת התחבורה ובטיחות בדרכים 

 ".2-2022מס' 

 

 

 , ביטול סימון המעטפה במקום  8רח'  נרקיסים . 1   על סדר היום :

 לבן –, צביעת הצד הדרומי אדום . רח' יגור 2                       

 . שושנים פינת תמר , יש להציב שני שלטי עצור בסוף הרח' 3                       

 ון לאחר סיכום דיון נתיבי ישראל. נושאים לדי4                       

 אפק -, שכ' נאות20ה, )למטרונית( כביש . אישור לשימוש האי תנוע5                       

 לבן + תמרור עצור ביציאה מהנ"ל-תנועה באדום-צביעת כל היקף האי                           

 תושבים) מוקד(. פניות 6                       

 



 

 

 

 

 , ביטול סימון המעטפה במקום 8רח'  נרקיסים . 1

 את המעטפה ברח'   נעשתה פניה לעירייה בבקשה למחוק  –הנושא מוצג ע"י יו"ר הועדה      

 בטענה שהמעטפה אינה חוקית. 8הנרקיסים      

 בהתאם לגרמושקה    תי את תיק הבניין וראיתי בהתאם לפנייה הנ"ל ,בחנ" –יועמ"ש 

 .8שהמעטפה סומנה בכניסה לשביל כניסה לבניין האחורי של הנרקיסים                

 בו נכתב כי אושר סימון     7/7/2007כמו כן, נמצא בתיק הבניין מכתב מיום                

   א רשומה הכתובת שבו הבעיה שהמכתב אינו ממוען לאף אדם ולהמעטפה,                

 .אושרה המעטפה               

 ה"בחון את הסוגימנת שיצאו לשטח לפניתי למהנדס העיר ומהנדס הועדה , על                

 מ'. 1.70ביל הינו יצאנו אני ואלכס למקום וראינו שרוחב הש" –מהנדס העיר 

 נונו במקום ראינו שישאנו סבורים שיהיה קשה לרכבים להיכנס, אך בביקור                      

 הבית. רכב בתוך/ליד                      

 שכן בשוגג לא   ,שמתגוררים בבניין האחורי"מאחר ולא נשמעה עמדתם  של דיירים  –יועמ"ש 

 הוזמנו לישיבה .               

 תיהם     ואני ממליצה ,לועדה טרם תתקבל החלטה ולזמן אותם ולשמוע טענ               

 לבקשה"               

 בכדי          הוחלט: לבקש ממשפחת שפייזר להשמיע את עמדתם או להעלות על כתב 

 תוכל לקבל החלטהשהועדה             

 

 לבן –רח' יגור , צביעת כל הצד הדרומי של הרח' באדום . 2

 יכול לגרוע חניות רבות לתושבים, מצד שני מצב בעייתי,    

  כפיילוט צד דרומי בלבדיבוצע     

 אושר הוחלט:     

 

 

 

 



 

 

 

 

 שושנים פינת תמר , יש להציב שני שלטי עצור בסוף הרח'. 3

 מבוטלתחסימה פתוחה ,בקשה     

 : לא לאישורהוחלט    

 ישראל-נושאים לדיון לאחר סיכום דיון נתיבי .4

 אושרהוחלט:     

 אפק -, שכ' נאות20ה, )למטרונית( כביש אישור לשימוש האי תנוע .5

 לבן + תמרור עצור ביציאה מהנ"ל-תנועה באדום-צביעת כל היקף האי     

  אושרהוחלט:      

  פניות תושבים. 6

 2022אפריל -ועדת משנה לתחבורה מתאריך פברואר     

 : אושר  וחלטה     

 

 

 ערב, 17:20הישיבה ננעלה בשעה  

 

 

________________ 

 דר' רויטל שורץ סבירסקי

 משנה לראש העיר,יו"ר 

 עורכת :אלינור זקן ,מזכירת הועדה 

 

 


